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ביקור נשיא האקדמיה הלאומית 
הישראלית למדעים

בשבוע שעבר ביקר אצלנו במכללה פרופ' דוד הראל, נשיא האקדמיה הלאומית הישראלית 
למדעים. בדברי התודה ששלח לנשיא המכללה פרופ' ברטולד פרידלנדר לאחר הביקור 
כתב: "ברצוני להודות לך ולצוות המכללה מקרב לב על ביקור מלא השראה. התרשמתי 
מאוד מפעילותה הענפה של המכללה, אשר נמצאת בסימן צמיחה מתמדת, וכן מתוכניות 
הלימוד המתקדמות בתחומי הדעת השונים והמגוונים. ניכר כי המכללה האקדמית הדסה 
ממגזרים  סטודנטים  בהצלחה  ומשלבת  בה,  ללומדים  חשובה  אקדמית  דרך  אבן  מהווה 
הגבוהה  למען ההשכלה  בפעילותכם  ומאחל המשך הצלחה  ידכם,  את  אני מחזק  רבים. 
בישראל". תודה לד"ר איילת ארבל עדן, ראש החוג למדעי המעבדה הרפואית, על הסיוע 

בארגון וליווי הביקור.



ועדת היגוי אקדמית לפעילות 
הבינלאומית

ברכות לד"ר ליאת גנץ, שנבחרה לעמוד בראש 
ועדת היגוי אקדמית לפעילות הבינלאומית של 
היחידה  את  ותכווין  תלווה  הוועדה  המכללה. 
התכניות  של  האקדמי  בהיבט  הבינלאומית 
והפרויקטים הרבים שמופעלים ויופעלו בעתיד 
הבינלאומית  היחידה  ידי  על  רבה  בהצלחה 
של המכללה בהובלת יעל קטלן. חברי וועדת 
ד"ר  פרידלנדר,  ברטולד  פרופ'  יהיו  ההיגוי 
גורדון שאג,  פרופ' אריאלה  צחי מילגרום, 
ד"ר שמחה רוזן, פרופ' מיכאל ברמן, פרופ' 

משה קן.

החוג לביוטכנולוגיה בכנס אילנית
הישראליות  האגודות  כנס  ''אילנית'',  שנתי  התלת  הכנס  באילת  התקיים  שעבר  בשבוע 
לביולוגיה ניסויית. בכנס השתתפו ראש החוג לביוטכנולוגיה, ד"ר דני זאבי ומרצים מסגל 
החוג לביוטכנולוגיה, ד"ר דפנה נתן, ד"ר שרה הרשקוביץ, ד"ר עמליה טביב, ד''ר אילנה 
את  והציגו  בכנס  שהרצו  המכללה  בוגרי  את  פגשנו  בכנס  ברנהולץ.  אילת  וד''ר  כספי 
הפוסטרים שלהם. היה מעורר גאוה, לפגוש אותם בכנס ולשמוע על כך שהם השתלבו 

באוניברסיטאות והמשיכו לתארים מתקדמים והשתלבו בהצלחה בחברות היי-טק.
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תמונות ירושלמיות

בפייסבוק,  פוסטים  של  סדרה  כתיבת  יזם  למדעי המחשב,  החוג  סגל  חבר  לונדון,  ד"ר ערן 
שבהם הוא מציג את היופי של ירושלים ואת הייחודיות של העיר הסובבת את המכללה )במבטו 
.ר כולם מוזמנים  הסובייקטיבי(. מדי פעם הוא ישלב שאלה לגולשים הקשורה באתרים שונים בעי
להצטרף ולהשיב. את סדרת הפוסטים התחלנו עם  הפוסט: "ירושלים – טבורו של עולם. זכינו 
והמכללה האקדמית הדסה ממוקמת במרכזה של העיר היפה הזאת. בסדרה זו של פוסטים 
אנחנו נציג מקצת מהיופי והמיוחדות של העיר הסובבת אותנו. כמו תכניות הלימודים שלנו, כך 
גם התשתית שלנו משלבת ישן וחדש – הבניין הוותיק, בניין רוטשילד שלנו הוא בן 135 שנים, 
וראה תהפוכות ושינויים רבים. הבניין החדש שלנו, בניין הלמסלי, מתנוסס ורואה למרחוק. זאת 

הפנורמה שתראו אצלנו מקומה שמיועדת ללימוד עצמי של סטודנטים".



נפרדים מלביטל זיו
 מנהלת משאבי אנוש של המכללה

מנהלת  זיו,  מלביטל  פרידה  מסיבת  התקיימה  השבוע  בתחילת 
נשיא  היו,  הפרידה  מילות  נושאי  בין  המכללה.  של  אנוש  משאבי 
הנשיא,  סגן  מילגרום,  צחי  פרידלנדר,  ברטולד  פרופ'  המכללה, 
על  הממונה  קפלין,  יעל  החדש,  אנוש  משאבי  מנהל  וירצר,  קובי 
סגל  להעסקת  פרויקטים  מנהלת  רוזנטל,  ועדי  ישראלית  תקווה 
אקדמי שאף הכינה גם מצגת פרידה מרגשת. אנחנו רוצים להודות 
ללביטל על תרומתה הרבה למכללה ומאחלים לה המון בהצלחה 

בהמשך הדרך.

טיול עובדים
בשבוע שעבר התקיים הטיול השנתי המסורתי של עובדי המכללה 
הרצון  שביעות  המכללה.  הנהלת  ובתמיכת  העובדים  ועד  ביוזמת 
בשנים  המוצלחים  כאחד  מסתמן  והטיול  עבר  בכל  ניכרת  הרבה 
האחרונות. בטיול השתתפו השנה כ-90 עובדים. הטיול כלל לינה 
פארק  רייזרים,  מאהל,  בטאג  ארוחה  אילת,  שלמה  המלך  במלון 
חבלים, בריכות הפלמנקו, קניות ללא מע"מ, מסיבת קריוקי, הרבה 

אוכל טעים ועוד. כרגיל היה מהנה וכבר כולם מחכים לטיול הבא.

התואר השני המתחדש  
בניהול ארגוני שירות 

במכללה,  שירות  ארגוני  בניהול  שני  התואר  בתכנית  שנעשו  השינויים  את  להציג  גאים 
)כולל  בלבד  אחת  שנה  תימשך  התוכנית  הבאה,  משנה  החל  מזוז.  קרן  ד"ר  בראשות 
סמסטר קיץ( + לימודי תעודה בניהול מוצר. התכנית מקנה כלים ניהוליים להובלת חדשנות 
שירות  וארגוני  חברות  של  העשייה  בליבת  ועוסקת  משתנה  עבודה  בשוק  ודיגיטציה 
בינה  כמו,  ומבוקשים  עדכניים  נושאים  כוללת  התכנית  ובינלאומיים.  מקומיים  דיגיטליים 
מלאכותית, רובוטיקה, חדשנות, מערכות מידע וכריית נתונים, שיווק דיגיטלי, פיתוח עיסקי 

ואסטרטגיה, מימון חברות וכו'.  

מנהל מערכות המידע של המכללה, משה קליג', השתתף בשבוע שעבר בכנס מיוחד שיזמו 
האוניברסיטה העברית, Panopto ו-Tecom Elctronics, שכלל משתתפים מהאקדמיה 
ועסק בנושא למידה דיגיטלית ולימודים און ליין. קליג' השתתף בפאנל שהתמקד בשאלה 
יחד עם מומחים מהאוניברסיטה  "האם הלמידה ההיברידית נמצאת כאן כדי להישאר?" 

העברית, אוניברסיטת ת"א, הטכניון, מכון וייצמן ועוד.  

 כנס 

למידה דיגיטלית ולימודים און ליין
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אל תפספסו

לרגל יום השמיעה הבינלאומי, סטודנטים משנה ג' מהחוג להפרעות 
בדיקות  קיימו  מדריכות,  תקשורת  קלינאיות  עם  ביחד  בתקשורת  בדיקות סינון שמיעה ב"שלוה"
סינון שמיעה לילדים בשלוה, ארגון המטפל בילדים עם מוגבלויות. 
הבדיקות נעשו לילדים בגילאי 4-7 שנים, רובם עם תסמונת דאון 
ורובם בתפקוד יחסית נמוך. הקלינאיות תקשורת הכינו במקצועיות 
פעולה.  שיתפו  הילדים  רוב  להכנה,  והודות  לבדיקה  הילדים  את 
הסינון  את  עברו  לא  מהילדים,  ממחצית  יותר  הבדיקות,  בסיום 

והופנו להמשך בדיקות ולמעקב.

אנחנו רוצים לקדם בברכה את אילה לסרי, כמ"מ מזכירה אקדמית במנהל האקדמי ואת 
מידע.  ואבטחת  תקשורת  סיסטם,  במחלקת  מידע  ואבטחת  תקשורת  כעובד  אסרף,  ניב 

מאחלים לשניהם הרבה הצלחה בתפקידם החדש במכללה.

תערוכה חדשה בגלריה של 
תקשורת צילומית

צילומית  לתקשורת  בחוג  נחמיאס  יוסי  ע"ש  לצילום  הגלריה 
 ,Gábor MÁTÉ המוערך  הצלם  את  לארח  מתכבדת  במכללה, 
 Moholy-Nagy University of Art and Design מאוניברסיטת
 ’The Apples of Their Eyes’ התערוכה   הונגריה.  בודפשט, 
להורים  ילדים  של  והרגשי  הנפשי  מצבם  את  בוחנת  גאבור  של 
גרושים. בגישה רגישה ומורכבת, גאבור משתמש בסצנות מבוימות 

וספונטניות לסירוגין. 
התערוכה תיפתח ב-15.03.23, ב-12:00 שיחת פתיחה עם האמן.

שעות פתיחה של הגלריה: ימים א-ה 10:00-19:00.
אוצרת הגלריה: יהודית גואטה, ראשת החוג לתקשורת צילומית.
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